



## HJØRRING RIDEKLUB

### BESTYRELSESMØDE

Dato 11-08-21, Kl. 17-22.15

Deltagere: Rene, Rasmus, Henriette, Torben, Karina, Inge-Britt og Mary

Punkter	Drøftelse	Beslutning/ansvarlig
<b><i>Faste punkter:</i></b>		
<b>1. Godkendelse af referat fra sidste møde</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• De sidste referater skal uploades fra de sidste to møder</li></ul>	
<b>2. Nyt fra daglig leder</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Torben nede i tid af økonomiske årsager</li><li>• Vasket mm i god stil i stalden</li><li>• Opstart i staldende</li><li>• Der er næsten fuldt hus (-to/tre stk. i hovedstalden)</li><li>• Ordnet baner og repareret bokse og spiltov og mangler stadig et par stykker</li><li>• Kigger på at lave cementeret op og ned til stalden</li><li>• Fikset brandslange</li><li>• OBS på, at "containermanden" ikke kan komme til ved Gæstestalden</li><li>• Nedgang til springbanen</li><li>• Opbevaring af blandt andet kompresser, hvad kan vi gøre ift. det?</li><li>• Oprydning eller ommøblering af spiltov</li><li>• Vi trænger til at male barriererne</li><li>• "Landmanden" kunne komme og tjekke op på hegn osv.</li></ul>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Torben laver opslag om, at vi <b>ikke</b> skal holde på "containermandens" plads</li><li>• Hegnet på trekantsfolden skal repareres</li><li>• Rasmus kigger efter stige der er lang nok</li><li>• Dieseltanken skal tømmes og flyttes</li></ul>

	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Sætte pæle op på fold</li> <li>• Rense tagrender (mangler en stige)</li> <li>• I hallen, kunne man tage et vandrør og lave et bruseforhæng, så man sikrer, at halmen ikke bliver vådt</li> <li>• Der hvor de gamle trillebøje kunne man måske lave et lille skur, hvor traktorerne kunne holde.</li> </ul>	
<b>3. Økonomi - Torben</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Alt efter tilskud fra kommunen så ser det fornuftigt ud til den positive side. Indtægter ser ud til at være højere end udgifter. Indkrævninger har blandt andet været med til at det forventelige budget ser bedre ud end det der først var antaget. Flere medlemskaber, flere indtægter fra elevafdelingen osv.</li> <li>• Aftalen med banken ser ud til at kunne holdes.</li> <li>• Derfor drøftes dette ift. hvilke muligheder der er og hvordan vi sikrer fremtidens økonomi.</li> <li>• El-udgifter skal vi regne med stiger- Derfor skal vi være lidt mere obs på dette fremadrettet.</li> <li>• Måske skal vi undersøge muligheden for at skifte el-selskab</li> <li>• Vi håber på masser af "likes" og ny bund</li> </ul>	
<b>3.1 Økonomiske prioriteringer</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Hvis det skal laves ordentligt med dræn osv. Så skal vi starte HELT forfra.</li> <li>• Skal gæstestalden prioriteres nu?</li> <li>• Vi har ikke penge til det nu, så vi skal nok have søgt fonde, vise bedre økonomi og lave en god plan som vi så kan vende tilbage til blandt andet stigbøjlen med.</li> <li>• Inge-Britt skal have styr på ventelister og elevafdelingen</li> <li>• Vi mangler ponyer og har ikke råd til flere lige nu</li> <li>• Og vi har MANGE på venteliste</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Vi skal gå i tænkeboks og se på, hvad der skal prioriteres og investeres i.</li> <li>• Inge-Britt krydstjekker klubmodul og elevlister</li> <li>• Man kan ikke komme til ridning, hvis man ikke kan fremvise en kvittering for, at man har betalt på klubmodul</li> <li>• Rene følger op på mellemværende med opstalter</li> </ul>

	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Har vi nok undervisere til holdene? Det ville være godt med backup</li> </ul>	
<b>4. Personalsituationen</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Hvordan finder vi billigt materiale?</li> <li>• Og hvordan får vi hjælp til klubbens forefaldet arbejde</li> <li>• Vi skal finde nye ungarbejdere</li> <li>• Hvilke EKSTRA ydelser kan personalet yde og hvad er rimeligt?</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Der skal laves et opslag til jobcenteret, så vi kan finde en mulig erstatning for Mads.</li> <li>• Rasmus og Inge-Britt sætter sig onsdag kl. 12.30 i uge 33 og får udformet opslag.</li> <li>• Der skal laves opslag om ungarbejder</li> </ul>
<b>5. Skoleheste/Elevheste</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Vi mangler skoleheste (130-135)</li> <li>• Der skal tjekkes op på ny skolehest</li> <li>• Eventuelt salg af Beauty</li> <li>• Ejerskabsbevis mm. skal inddrages for Maja</li> </ul>	
<b>6. Klubmodul</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Informationer skal boostes på Klubmodul</li> <li>• Alt skal køres via klubmodul</li> <li>• Der bliver et større overblik over udgifter og indtægter når klubmodul kører 100% og der er blevet ryddet op.</li> </ul>	
<b>7. Konstituering/ ekstraordinær generalforsamling</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Der skal flere ind i bestyrelsen</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Hvis det ikke er positiv tilbagemeldinger må vi udstede extra ordinær generalforsamling.</li> </ul>
<b>8. Ormekur Nye regninger</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Der skal findes en løsning på ordningen ift. ormekur</li> <li>• Beklageligvis har vi lavet en fejl ift. opkrævning af ormekur og har ydermere ikke varslet prisstigning mm.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Fremadrettet oprettes den regulerede pris på klubmodul</li> <li>• Denne gang bliver prisen 110kr for gødningsprøve og 50kr for ormekur dette reguleres næste gang, da dette har generet underskud ift. personalets arbejdstid. Dette skal købes på klubmodul.</li> </ul>
<b>9. Nye staldkontrakter</b>		

<b>10. Nyt fra udvalg</b>		
<b>10.1 Sponsorudvalget</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Vi regner med at vi modtager fonden fra Spar Nord (18.000kr)</li> </ul>	
<b>10.2 Stævneudvalget - Henriette</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Det bliver snart synligt at der kommer springstævne og vi er i gang med planlægningen. Det bliver en dag</li> <li>• Jette, Ane, Berith og Henriette har været på stævnekursus</li> </ul>	
<b>10.3 Etablissement - Torben, Rasmus, Rene</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Udvalget er en anelse hæmmet pga. økonomi</li> <li>• Der bliver derfor en prioriteret liste af opgaver som udvalget tager sig af</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Beskyttelse af halm skal laves inden november</li> <li>• Huller i bunden af diverse bokse skal have cement</li> <li>• Taget i Gæsteboksene skal kigges efter</li> </ul>
<b>10.4 forretningsudvalget</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Skal have møde og tale økonomi og have styr på sponser gaver</li> <li>• Vi taler om at søge sparring hos klub som har vendt deres økonomiske situation til det positive</li> <li>• Vi har brug for flere der kan hjælpe med at søge fonde (og har viden om, hvordan man udfylder ansøgninger)</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Inge-Britt tager kontakt til en anden klub, så vi kan få sparring</li> <li>• Henriette og Mary kigger på mulige Fonde (dressurbaner og etablering af nye folde)</li> </ul>
<b>10.5 Stigbøjlen</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Der er blevet lappet og lukket huller, nye lyskasser mm.</li> <li>•</li> </ul>	
<b>10. 6 Kløverblomsten</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Fuld fart fremad</li> <li>• Ridelejer med 23 børn</li> <li>• Økonomien er god</li> <li>• Der arbejdes på et årshjul med forskellige events</li> </ul>	
<b>10.7 Cafeteriaet</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Vi har brug for at der bliver lagt en plan for cafeteriet så der kan komme gang i det.</li> <li>• Vi efterlyser nogen til at få cafeteriet i gang.</li> </ul>	
<b>11. Indkomne punkter</b> -Gæsteboks - Wrapfordeling	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Gæsteboks oprettes i Sheets og her kan man så booke sig ind på. 50kr pr.max to timer</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Èn</b> boks oprettes som gæsteboks i Sheets</li> </ul>

<p>- Undervisning og ridehallen -Åbningstider - Reparationer i klubben -Overblik over "skal opgaver" -Minilæseren-forsikring</p>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Undervisning og ridehallen (der skal laves en god ordning ift. hvor mange der må være i hallerne)</li><li>• Åbningstider: 7-21- SKAL overholdes!</li><li>• Forslag til drøftelse: Vil man ride i hallerne udenfor åbningstiderne skal der søges dispensation ved at sende personlig redegørelse til bestyrelsen der så vil tage det op.</li><li>• Personale og staldudvalg må køre på minilæseren</li></ul>	
<p>12. Evt.</p>		